
Obec Břehy 

Zastupitelstvo obce Břehy 
 

Zápis    11.   zasedání Zastupitelstva obce Břehy  

ze dne: čtvrtek 9.11.2023 , 18:00, Restaurace Autokempu Buňkov  
 

 

Zahájení 11. zasedání zastupitelstva 

11.  zasedání zastupitelstva obce Břehy zahájeno v 18:00 hodin  starostou obce Pavlem 

Jiravou (předsedající dle § 92 zákona č. 128/2000 Sb.). 

Přítomni:       Pavel Jirava, Petr Morávek,  Ondřej Kocourek,  Petr Jirák, Vladimír Šanda,  

Jitka Němcová , Pavel Krpata,  Marie Štarmanová  

Omluveni:  Gabriela Fialková 

 

(Jednání zastupitelstva je podle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné, protože 

je přítomno 8  zastupitelů z 9). 

 

Předsedající přivítal přítomné Konstatoval, že 11 zasedání bylo svoláno v souladu se 

zákonem o obcích č. 128/2000 Sb., jeho konání bylo řádně zveřejněno na úřední desce 

obce a obecního úřadu včetně internetové úřední desky po dobu 7 dní.  

 

Hlasování je zaznamenáváno následovně (pro - proti - zdržel se). V případě 

nejednotnosti v hlasování se zaznamenává, kdo jak hlasoval. 

Jednání je nahráno na diktafon. 

 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele: 

  

Ověřovateli zápisu navrženi: Petr Jirák, Marie Štarmanová 

Zapisovatel:   Pavel Jirava. 

K tomu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích). Zastupitelstvo Obce Břehy 

prostřednictvím předsedajícího po předchozí dohodě potvrdilo v  roli ověřovatelů 

zastupitele:  

  

Informace: K zápisu z minulého - 10. veřejného zasedání ZO Břehy nebyly 

připomínky.  Bude uložen na OU Břehy a vyvěšen na web. 

 

Projednání a schválení programu 11. zasedání po přečíslování, doplnění  bodů: 

 

1. Regulační plán Žernov - projednání a vydání 

2. Žádost o příspěvek  č.j. 574/23 

3. Projednání obecně závazných vyhlášek:  o místním poplatku ze psů; o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství ; OZV kterou se ruší obecně závazná vyhláška č.  

 3/2019  

4. Výsledek přezkoumání hospodaření obce  

5. Příprava rozpočtu Obce Břehy 2024 - informace 

6. Projednání umístění místa podnikání do č.p. 11  č.j. 651/23  

7. Projednání navýšeni kapacity družiny ZŠ Břehy. 



8. Kalendář obce 

9. Další možnosti rozvoje veřejného osvětlení 

10. Informace k úvěru PGRLF - traktor s příslušenstvím 

11. Žádost nájemce restaurace v autokempu  č.j. 652/23 

12. Žádost č.j. 655/23 Vyšehněvice 

13. Odměny aktivním členům JSDH Břehy 

14. Rozpočtové opatření č. 5/2023 

15. Zrušení předkupního práva k pozemku parc. č. 390/119 a parc. č. st. 523 

Body zařazené zastupiteli (§ 94 zákona o obcích) 

 

Před hlasováním o schválení programu dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

zastupitelům i občanům.  

 

  

Předsedající požádal zastupitele, aby hlasováním vyjádřili, zda s  tímto návrhem 

souhlasí. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje program 11. Veřejného 

zasedání ZO Břehy. 

 

Hlasování:                       pro  8     proti 0       zdržel se  0 

 

Usnesení: Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje program 11. Veřejného zasedání ZO 

Břehy.  

 

 

 

 

K jednotlivým bodům programu 

 

 

Starosta přivítal ing. arch. Tomáše Meda a ing. Kamilu Zárubovou, kteří budou účastni 

projednání bodu č. 1.  

 

1. Regulační plán Žernov - projednání a vydání. Zastupitelstvo obce Břehy v souladu s 

§ 6 odst. 5 písm.a) zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve 

znění platných předpisů (dále jen stavební zákon) schválilo pořízení  „Regulačního 

plánu Žernov“ 13.5.2021 dále schválilo  Pavla Jiravu, Ph.D. určeným zastupitelem pro 

spolupráci s pořizovatelem a Ing. Kamilu Zárubovou jako pořizovatele „Regulačního 

plánu Žernov“.Dle § 63 odst. 2 stavebního zákona hradí náklady na pořízení 

„Regulačního plánu Žernov“ navrhovatel, firma Prague Attics s.r.o., Vracovice 106, 

258 01 Vracovice, zastoupená na základě plné moci Med Pavlík architekti s.r.o., Mezi 

Mosty 436, 530 03 Pardubice (jednatel: Ing. arch. Tomáš Med, Ph.D.). 

 

 Veřejné projednání návrhu regulačního plánu proběhlo  12.9.2023 v 16:00 hod. Zde 

nebyly vzneseny žádné námitky či dotazy.  

 



Starosta: Nyní předám slovo paní ing. Zárubové a  ing. arch. Medovi, aby vás 

seznámil se současným stavem.  

Ing. arch Tomáš Med podrobně popsal lokalitu  Žernov a změny, které tam s RP 

nastanou. RP je připraven k projednání a zastupitelstvo (i veřejnost)  je s ním 

seznámeno.  

 V diskusi dotazy: Zda v té lokalitě budou i nějaké veřejné služby - odpověď - 

pravděpodobně ne. 

P. ing. Zárubová na závěr vše potvrdila a popsala popis vydání.  

 

Návrh usnesení č. 1 Zastupitelstvo obce Břehy  I. P  o  t  v  r  z  u  j  e   

    ověření souladu regulačního plánu s výsledky projednání, s Politikou územního 

rozvoje, Zásadami územního rozvoje Pk, s Územním plánem Břehy, s cíli a úkoly 

územního plánování, zejména s požadavky na ochranu architektonických a 

urbanistických hodnot v území, s požadavky zákona č. 183/2006 Sb., o územním 

plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů a jeho 

prováděcích předpisů, se stanovisky dotčených orgánů podle zvláštních právních 

předpisů, vše dle ustanovení § 69 odst. 2 stavebního zákona 

   

II. V  y  d  á  v  á   

    formou opatření obecné povahy Regulační plán Žernov ve smyslu ust. § 6 odst. 5 

písm. d) stavebního zákona za použití ust. § 62 a 69 odst. 1 stavebního zákona, v souladu s 

ust. §§ 171 až 174 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Hlasování:             pro   8          proti     0         zdržel se  0 

 

usnesení č. 1: Zastupitelstvo obce Břehy  I. P  o  t  v  r  z  u  j  e   

    ověření souladu regulačního plánu s výsledky projednání, s Politikou územního 

rozvoje, Zásadami územního rozvoje Pk, s Územním plánem Břehy, s cíli a úkoly 

územního plánování, zejména s požadavky na ochranu architektonických a 

urbanistických hodnot v území, s požadavky zákona č. 183/2006 Sb., o územním 

plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů a jeho 

prováděcích předpisů, se stanovisky dotčených orgánů podle zvláštních právních 

předpisů, vše dle ustanovení § 69 odst. 2 stavebního zákona 

   

II. V  y  d  á  v  á   

    formou opatření obecné povahy Regulační plán Žernov ve smyslu ust. § 6 odst. 5 

písm. d) stavebního zákona za použití ust. § 62 a 69 odst. 1 stavebního zákona, v souladu s 

ust. §§ 171 až 174 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů. 

 

 

2.  Žádost o příspěvek  č.j. 574/23. Jde o žádost Rodinného integračního centra z.s. , které své 

služby poskytuje i ve Břehách - pro našeho občana. U rodiny klienta jsem ověřil, že poskytují 

kvalitní služby a potřebné služby. Žádají pro rok 2024.  Proto jsme se se zastupiteli dohodli, 

že bychom je mohli podpořit částkou 5000 Kč.  



 

Návrh usnesení 2: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje finanční dar ve výši 5000 Kč na 

rok 2024  Rodinnému integračnímu centru  z.s. , ICO 27026728 na poskytování 

sociálních služeb a pověřuje starostu podpisem darovací smlouvy.  

 

Hlasování:             pro  8   proti   0         zdržel se   0 

 

usnesení 2: Zastupitelstvo obce  Břehy  schvaluje finanční dar ve výši 5000 Kč na rok 

2024 Rodinnému integračnímu centru  z.s. , ICO 27026728 na poskytování sociálních 

služeb a pověřuje starostu podpisem darovací smlouvy.  

 

 

 

3) Projednání obecně závazných vyhlášek:  o místním poplatku ze psů; o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství ; OZV kterou se ruší obecně závazná vyhláška č.  

 3/2019 . Vzhledem k legislativním změnám ( novelizace zákona o místních 

poplatcích) je potřeba upravit i naše příslušné OZV. Po diskusi se zastupitelstvo dohodlo, že 

ačkoli se náklady obce v souvislosti s místními poplatky zvyšují ( platby za svoz   a 

zpracování KO, odpadů dalších, platby v souvislosti s poplatky za psy ) poplatky ponecháme 

v dosavadní výši. Například u odpadů : letos vybereme na poplatku  550 t. Kč, náklady budou 

přes 1,5 mil Kč.  

Navrhujeme zrušit OZV 3/2019  místním poplatku za užívání veřejného prostranství. Výběr 

poplatků z ní je minimální, někdy je poměrně složité ji vynutit,   užívání prostranství nijak 

zásadně nereguluje   

 

Také je předložen návrh na změnu OZV o nočním klidu, ale ta je aktuálně na MVCR , kde ji 

posoudí zda je v pořádku a poté ji pojednáme na veřejném jednám OZ.   

 

Návrh usnesení č. 3a : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje Obecně závaznou vyhlášku  o 

místním poplatku ze psů .  

Hlasování:             pro  8   proti       0 zdržel se  0 

 

usnesení č. 3a : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje Obecně závaznou vyhlášku  o 

místním poplatku ze psů . 

 

Návrh usnesení č. 3b : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje Obecně závaznou vyhlášku  o 

místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství.  

Hlasování:             pro  8   proti      0   zdržel se  0 

 

usnesení č. 3b : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje Obecně závaznou vyhlášku  o 

místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 



 

 Návrh usnesení č. 3c : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje Obecně závaznou vyhlášku 

obce Břehy, kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 3/2019 

Hlasování:             pro 8   proti   0     zdržel se 0   

 

usnesení č. 3c Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce 

Břehy, kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 3/2019 

 

 

4) Výsledek přezkoumání hospodaření obce . Dílčí přezkoumání za období 1 - 10 2023  

bylo vykonáno na úřadu obce dne 19.10.2023. Provedly ji pracovnice krajského úřadu. při 

přezkoumání hospodaření územního celku za předchozí roky nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky. Děkuji pracovnicím OU Břehy p Linhartové a účetní obce p Petržílkové za 

výborné vedené účetnictví a také p. Kučerové za související administrativu.  

 

Návrh usnesení č. 4 : Zastupitelstvo Obce Břehy bere na vědom Výsledek přezkoumání 

hospodaření obce za období leden - říjen  2023.  

 

Hlasování:             pro   8   proti    0   zdržel se  0 

usnesení č. 4 : Zastupitelstvo Obce Břehy bere na vědom Výsledek přezkoumání hospodaření 

obce za období leden - říjen  2023.  

 

 

5) Příprava rozpočtu Obce Břehy 2024 - informace . Od kraje máme k dispozici predikci 

příjmů na rok 2024. Obec by měla mít dle RUD daňové příjmy ze sdílených daní ve výši 

21 254 tis Kč. Oproti roku 2023 je to mírný nárůst (2023 20,1 mil Kč) . Na příštím 

veřejném zasedání budeme rozpočet na rok 2024 schvalovat - to bude v polovině prosince. 

Je možné , aby se  svými návrhy zapojili i občané - vhodné návrhy na investice/opravy atd. 

budou zařazeny do výdajové stránky rozpočtu. Stačí doručit na obec písemně či mailem. 

Termín ( vzhledem k přípravě rozpočtu je do 24.11.2023) 

Místostarosta p Jirák informuje dále o plánovaných akcích.  

 

6. Projednání umístění místa podnikání do č.p. 11  č.j. 651/23 . Občan obce p. Martin Štainer 

je jediný společník f. Půjčovna - 24 s.r.o. Již nyní podniká jako živnostník pod ICO 78877412 

v pronajatém obchodě v čp 11 kde platí nájem obci. Chtěl by do tohoto místa- na tuto adresu 

umístit sídlo nově vzniklé s.r.o. Půjčovna - 24 s.r.o. IČ: 19814178. K tomu potřebuje souhlas 



vlastníka nemovitosti - Obce Břehy. Toto jsem projednal s právničkou JUDr. Pecháčkovou a 

potvrdila mi , že obci z tohoto kroku nehrozí rizika, není to nějaký neobvyklý krok.  

 

Návrh usnesení č. 6 : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje umístění sídla firmy Půjčovna-

24 s.r.o. IČO: 19814178  do nemovitosti ve vlastnictví Obce Břehy č.p. 11  parcela č. st. 

13/2 . 

Hlasování:             pro  8   proti    0    zdržel 0 

usnesení č. 6 : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje umístění sídla firmy Půjčovna-24 s.r.o. 

IČO: 19814178  do nemovitosti ve vlastnictví Obce Břehy č.p. 11  parcela č. st. 13/2 . 

 

7. Projednání navýšeni kapacity družiny ZŠ Břehy. 

 

Projednání navýšeni kapacity družiny ZŠ Břehy - Dle informace zaslané paní ředitelkou 

Mgr. Jirákovou dne 3.11.2023 bude potřeba navýšit kapacitu družiny ZŠ Břehy z 50 na 60 

žáků. Jídelna se nakonec navyšovat nemusí. Dle školského zákona ( §145 a další) žádost 

podává právnická osoba vykonávající činnost školy. V případě příspěvkové organizace 

žádost podepisuje také její zřizovatel - což je Obec Břehy. Navrhuji toto navýšení schválit 

- je to dáno rostoucím počtem žáků (ale růst je zatím stále "udržitelný") a pokud by 

kapacita nebyla navýšena byla by to závada z pohledu kontrol.   

 

Návrh usnesení č. 7 : Zastupitelstvo Obce Břehy souhlasí s navýšením kapacity školní 

družiny v Základní škole Břehy, okres Pardubice a to na 60 žáků.  

 

Hlasování:             pro   8   proti     0  zdržel 0 

usnesení č. 7 : Zastupitelstvo Obce Břehy souhlasí s navýšením kapacity školní družiny v 

Základní škole Břehy, okres Pardubice a to na 60 žáků.  

 

8) Informace - kalendář obce. Připravujeme pro občany jako každoročně kalendář. 

Tentokrát bude s obrázky od našeho spoluobčana pana Mgr. Boučka.  Doporučuji jako 

každý rok objednat cca 450 ks  cena okolo 30 t Kč ( asi jako minulý rok)  

Návrh na usnesení č. 8:  Zastupitelstvo obce Břehy schvaluje výrobu kalendáře obce Břehy na 

rok 2023 v Tiskárně Sobotka Ič: 49319795  a pověřuje starostu jeho zajištěním.   
Hlasování:             pro      8       proti      0        zdržel se 0 



 

usnesení č. 8:  Zastupitelstvo obce Břehy schvaluje výrobu kalendáře obce Břehy na rok 2023 v 

Tiskárně Sobotka Ič: 49319795  a pověřuje starostu jeho zajištěním.   

 

 

9) Další možnosti rozvoje veřejného osvětlení. Tento bod jsme již vícekrát projednávali na 

poradě či na schůzi. Ceny a podmínky se mění a tak např. minulý rok byla návratnost 

opravy z dotace vzhledem k podmínkám dotace velmi dlouhá v řádu desítek let. Letos je 

situace zase trochu jiná. Nové hlavice každopádně přinesou úsporu spotřebované el energie 

- dle aktuálního výpočtu by klesla ze současných 44- 49 MWh na 13 MWh. Upozorňuji , 

že platíme v současnosti dle smlouvy  i za správu, opravy  VO - tedy nejen za energii. 

 Jsou v podstatě dvě cesty - pořídit nové úsporné hlavice z dotace nebo z vlastních 

prostředků. V případě dotace bude nutné mít i pasport VO, energetický posudek, připravit 

žádost atd. - na to máme rozpočet (nabídku) 71 500 Kč plus cena díla cca 1,8 mil kč - 

dotace by byla okolo 1 mil. Kč, spoluúčast obce 0,8 mil Kč plus neuznatelné náklady.  

Od správce osvětlení  Osvětlení a energetické systémy máme nabídku na výměnu světel ( 

hlavic) bez dotace za 539 tis. Kč. Použily by hlavice f. Rokee a bylo by to s 5- letou 

zárukou. Návratnost by dle výpočtu měla být okolo 5 let (pochopitelně je těžké predikovat 

ceny el. energie- berme tedy tyto výpočty s rezervou) , ale stejně to znamená - že při 5 leté 

záruce a 5 let návratnosti se jeví tato cesta jako dobrá. Úspora by měla být v řádu 35 MWh 

ročně - ovšem pozor to je jen el. energie, další náklady jsou nezměněné ( opravy, správa 

atd. )  

 

Návrh usnesení č. 9 : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje záměr výměny technologie  

veřejného osvětlení v obci na LED technologii s tím, že starosta připraví s dodavatelem 

přesný rozpočet a smlouvu k projednání zastupitelstvem. Akci bude obec financovat z 

vlastních zdrojů.  

  Hlasování:             pro  8   proti   0     zdržel 0 

 

 

 usnesení č. 9 : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje záměr výměny technologie  

veřejného osvětlení v obci na LED technologii s tím, že starosta připraví s dodavatelem 

přesný rozpočet a smlouvu k projednání zastupitelstvem. Akci bude obec financovat z 

vlastních zdrojů.  

 

 

  

10) Informace k uvěru PGRLF a.s.  - traktor s příslušenstvím. V souladu s usnesením 3 z 

29.6.2023 - to jsme schválili smlouvy - byl Traktor Kioti DK6020 s čelním nakladačem 

vozíkem a dalším příslušenství obci dodán 31.10.2023. Již máme povinné ručení a nyní 

dojednávám strojní pojištění ( to je podmínka PGRLF.) Cena byla dle smlouvy  1.587.000,- 

Kč bez DPH, obec uhradila již DPH 333 270 Kč, cenu bez DPH uhradí PGRLF. Z ceny bez 

DPH dle smlouvy s PGRLF  se odečte (neboli se  sníží jistina)  793.500 Kč. A zbytek doplatí 

obec formou 3 splátek, jak jsme schválili 29.6.2023 do 18 měsíců.  

 

 



11) Žádost nájemce Restaurace v autokempu  č.j. 652/23. Vzhledem k tomu, ž by k tomuto 

bylo potřeba upřesnění a zdůvodnění od žadatelky, ona zde dnes bohužel není, navrhuji 

přesunout na příště. Souhlasím, že doba je pro restaurace špatná, ale zastupitelstvo potřebuje 

jasné argumenty a   doložení důvodů pro snížení nájmu.  

Návrh usnesení č. 11 : Zastupitelstvo Obce Břehy pověřuje starostu zajištěním podkladů od 

žadatelky žádosti č.j. 652/23 dokládajících potřebu snížení nájmu Restaurace Autokempu. 

Následně bod zastupitelstvo projedná.  

 

  Hlasování:             pro  8    proti  0      zdržel 0 

 

Usnesení č. 11 : Zastupitelstvo Obce Břehy pověřuje starostu zajištěním podkladů od 

žadatelky žádosti č.j. 652/23 dokládajících potřebu snížení nájmu Restaurace Autokempu. 

Následně bod zastupitelstvo projedná.  

 

 

12) Žádost č.j. 655/23 Vyšehněvice, obec Vyšehněvice poslala ještě jednu žádost ( minule se 

týkala školky)  - o uzavření    Dohody o vytvoření společného školského obvodu spádové 

základní školy, jejíž činnost vykonává Základní škola Břehy. Domnívám se, že zde jako u 

školky nemůžeme vyhovět - z kapacitních důvodů.  

 

Návrh usnesení č. 12 : Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje uzavření    Dohody o vytvoření 

společného školského obvodu spádové základní školy, jejíž činnost vykonává Základní škola 

Břehy, okres Pardubice s obcí Vyšehněvice.  

  Hlasování:             pro    0  proti     8   zdržel 0 

 

Usnesení č. 12 nebylo přijato.  

 

13) Schválení odměny členům JSDH Břehy  za aktivní práci. Máme možnost-  a je to i trochu 

zvykem - odměnit členy JSDH . Po dohodě s velitelem JSDH byly navrženy odměny aktivním 

( tedy ne všem, jen těm co jezdí na zásahy  a pracují ) členům JSDH Břehy - celkem 24 113 

Kč.  Práci pro JSDH dělají dobrovolně, ve volném čase a jistě si to zaslouží. Odměna je to 

spíše symbolická ( máme celkem 17 členů - 9 odměněno)   

 

 

Návrh na usnesení č. 13:  Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje jednorázovou odměnu pro 

aktivní členy zásahové jednotky JSDH v celkové výši 24 113  Kč před zdaněním, a 

pověřuje starostu vyplacením.  

.  

  Hlasování:             pro  8   proti    0   zdržel 0 

 

Usnesení č. 13:  Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje jednorázovou odměnu pro aktivní 

členy zásahové jednotky JSDH v celkové výši 24 113  Kč před zdaněním, a pověřuje 

starostu vyplacením.  

 

 

14 Rozpočtové opatření č. 5/2023. Jedná se o dary za knihovnu pard. kraje 2023 a za podporu 

cestovního ruchu  od Pardubického kraje.  

 

Návrh usnesení 14: Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření  č. 5/2023.  



  Hlasování:             pro  8    proti   0    zdržel 0 

 

usnesení 14: Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření  č. 5 /2023.  

 

 

15.  Zrušení předkupního práva k pozemku parc. č. 390/119 a parc. č. st. 523, žádá p. 

Komenda - prý to spěchá. Jedná se o parcelu Na Novině a toto jsme již vícekráte řešili a 

zrušení předkupního práva bylo schváleno již usnesením č. 2 z 23 zasedání OZ dne 

s24.4.2014. Dr. Pecháčková mi doporučila , vzhledem k velkému časovému úseku to předložit 

znovu a následně teprve podepsat.  

 

Návrh na usnesení č. 15: Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje zrušení předkupního práva 

k pozemkům parc. č. 390/119 a parc. č. st. 523 v k.ú. a obci Břehy, specifikovaného 

odstavcem V.  Kupní smlouvy ze dne 27.4.2011 zapsané v Katastru nemovitostí u 

Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Pardubice , právní účinky 

vkladu k 22.6.2011. Pověřuje starostu podpisem dohody zrušení předkupního práva. 

Správní poplatek z povolení výmazu věcného předkupního práva do katastru nemovitostí 

uhradí povinný dle dohody.  

 

  Hlasování:             pro 8    proti    0   zdržel 0 

 

 

usnesení č. 15: Zastupitelstvo Obce Břehy schvaluje zrušení předkupního práva k 

pozemkům parc. č. 390/119 a parc. č. st. 523 v k.ú. a obci Břehy, specifikovaného 

odstavcem V.  Kupní smlouvy ze dne 27.4.2011 zapsané v Katastru nemovitostí u 

Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Pardubice , právní účinky 

vkladu k 22.6.2011. Pověřuje starostu podpisem dohody zrušení předkupního práva. 

Správní poplatek z povolení výmazu věcného předkupního práva do katastru nemovitostí 

uhradí povinný dle dohody.  

 

 

 

 

diskuse: 

starosta: sejdeme se ještě na jednání v prosinci - to bude především projednání rozpočtu obce 

na rok 2024 

 

Informace: RSOB z.s.  (tzv. Bohdanečsko), kde jsme členem, připravuje z dotace značení 

pomocí ukazatelů určené pro turisty i obyvatele mikroregionu, asi bude menší spoluúčast. U 

nás by mohla být 4 místa se značením ( u kempu, u obchodu, u  mlýna a u křižovatky). Nyní 

připravujeme grafický návrh, texty. Půjde o ocelové sloupy, případně se ukazatele připevní na 

VO/rozhlas.  

 

ing. Morávek - přednáší příspěvek ohledně navýšení daně z nemovitosti, což nedávno schválil 

senát. Původně chtěli navýšení do rozpočtu státu, podařilo se , aby to šlo vše obcím. 



Místostarosta i obeslal senátory, aby zvýšení neschvalovali. A navíc nás čeká, že tato daň má 

inflační koeficient a tak poroste s inflací.  

Dále zve všechny na besídku o Novém Zélandu. 29.11.2023 

 

p.Sůrová - nesvítí lampy na cestě ke kempu. 

 

ing. Morávek - Učebnu jako my u školy staví i Jablonec n. N. - vypadá to dobře.  

 

Záznam uložen v PC na OÚ Břehy. 

Ukončení ve 20:30 

 

 

 

Ing. Petr Morávek  -  1. místostarosta                                      Ing. Pavel Jirava, Ph.D.  -   

         starosta                                               

            

 

 

Ověřovatelé:  Petr Jirák                                              Marie Štarmanová 

 
 

 


